

家訊 – May 19, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位；願這主愛的大家庭，也成為您屬靈的家。

家訊

- 「馬禮遜教士入華宣教二百年」歷史圖片展：第六周 (5/19-5/25) – 基督教與華人現代化的關係 (Picture 105-138)。第六周的問題 (及 QR code)，及有獎問答規則可在會堂外的桌子上領取或在教會網站上。
- 「馬禮遜教士入華宣教二百年」歷史圖片展：將於6/1上午10點到下午4點開放社區參觀。歡迎大家邀請親朋好友來參觀。
- 主日聚會的直播鏈接可在教會網站上獲取。
- 親子研討會：將於6/23下午1-3點舉行。會前提供午餐。請掃二維碼登記 (大堂外桌子)。
- 暑期兒童學校：將於7/8-7/12舉行。有興趣幫忙的弟兄姊妹可以報名。報名表在大廳外的桌子上。

本周團契聚會時間

- 5/22: 周三禱告聚會 7:30PM
5/24: 學生學者 7:30PM
葡萄園 暫停一次

感恩与代禱

- 李牧師：正在東南亞宣教及休假探親，將於5月底回來。請代禱一路有神保守與使用，在培訓，講道，輔導，探訪，交流等，榮耀主名。
- Ethan Zhuang 腳受傷，已經做了復位治療，下週復診決定是否需要手術。請為快速恢復及下週復診代禱。
- 請一起為我們尋求主對 2024 年12月差派短宣隊的旨意禱告。
- 其他：肢體中還在找工作的，身體需康復的，海外探親的，求主預備與看顧。

五月禱告指南： 突破-神的話語

第三周 (5/15-5/21): 心意更新和抵制效法

所以弟兄們，我以神的慈悲勸你們，將身體獻上，當作活祭，是聖潔的，是神所喜悅的；你們如此事奉乃是理所當然的。2不要效法這個世界，只要心意更新而變化，叫你們察驗何為神的善良、純全、可喜悅的旨意。

-- 羅馬書 12:1-2

下周主日 (5/26/2024)

講員：陳農瑞牧師
主席：王維軍
招待：鄭美霞，王維紅

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org



BCCC Family News - May 19, 2024

Weekly Meetings

Wed 5/22 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 5/24 - No meeting
Sun 5/26 - Separate Service 9:30AM
No youth and adult Sunday school
Memorial Sunday BBQ at Geem and Yawen's house @ 5:30PM

Weekly Announcements

- Morrison in China, A Picture Exhibition: 200 Years of Protestant Evangelism: Join us as we walk through this exhibit together. For the sixth week 5/19-5/25 we will look at poster # 105-138 ("Influence and contribution of Christianity to the Chinese people").
- Morrison in China exhibit will be open to the public on Saturday 6/1 from 10AM-4PM. Invite friends and community to view the exhibit.
- No Friday fellowship and Sunday school for both adults and youth on 5/24 and 5/26.
- Parenting seminar on 6/23 from 1-3pm. Lunch will be provided. Please scan the QR code on the posted flyer to register.
- Vacation Bible School will be 7/8 to 7/12. If you are interested in helping, please sign up. The sign up sheet is on the reception table.

Next Sunday 5/26

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Eric Wu
Ushers: Ray Lew, Ji Guang Dai

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church.
Stay connected to BCCC through or mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny short term mission trip to South East Asia 4/23 until the end of May. Please pray that God will protect and use him along the way. In training, preaching, counseling, visits, exchanges, etc., that we will glorify the name of the Lord.
- Please pray for Ethan Zhuang and Katherine Wei's recovery.
- Please pray together as we seek the Lord's guidance on a possible short-term mission trip in December 2024.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

May Prayer Guide: Breakthrough - God's Word

Week 5/15-5/21: Renews mind and resists conformity

I appeal to you therefore, brothers, by the mercies of God, to present your bodies as a living sacrifice, holy and acceptable to God, which is your spiritual worship. Do not be conformed to this world

- Romans 12:1-2

Weekly Offering Update

Gen. Offering (5/6-5/12): \$3,303
YTD Actual Offering: \$115,456
YTD Budgeted Expenditure: \$114,612
YTD Designated Offering: \$9,934



4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org